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Hopa’da Dolmuş Tırla 
Çarp ışt ı :  12 Yaral ı

Hopa’da Meydana Gelen Trafik  
Kazasında, Şehir İçi Dolmuş Bir Tıra 

Arkadan Çarptı Kazada 12 Kişi Yaralandı
Edinilen bilgiye göre olay, Hopa Yanmış Köprü mev-

kiisinde gerçekleşti. Y.k yönetiminde 08 D 5020 plakalı 
Şehir içi dolmuşu, park halindeki 08 ABP 684 plakalı tı-
ra arkadan çarptı. Çarpmanın etkisiyle dolmuşun sürü-
cüsü Y.K. ve 11 yolcu yaralandı. 

Kazanın ardından olay yerine Hopa Belediyesi İtfaiye 
Ekipleri ve sağlık ekipleri sevk edildi.  

Yaralıları ambulanslarla çevredeki hastanelere sevk 
edildi. Yaralıların sağlık durumunun genel olarak iyi ol-
duğu öğrenildi. 

Kazanın anı ise güvenlik kameralarına yansıdı. Gö-
rüntülerde, çarpma anı ve dolmuşun tıra çarpması net 
bir şekilde kaydedildi.

Artvin’de 20 Şubat  
sonrası etkili olan kar 

yağışının ardından        
özellikle köy yollarında    

yol açma çalışmaları    
halen sürüyor.  

Havanın açmasıyla birlik-
te kar yağışı dursa da, özel-

likle yüksek kesimlerde ve 
uzak köylerde kar kalınlığı 
3-5 metrelere ulaştı. Bu du-
rum, köy yollarının kapalı 
kalmasına neden oldu. Art-
vin Orman Bölge Müdürlü-
ğü’ne bağlı ekipler, bu yol-
ları açabilmek için yoğun 
mesai harcıyor. Bu çalış-

malar sırasın Artvin merke-
ze bağlı Çoruh Üniversitesi 
öğrenci yurtlarının da içinde 
bulunduğu ve yaklaşık 4 bin 
nüfuslu Seyitler Köyünün 
arızalanan içme suyu hattı-
nın yolu ekipler tarafından 
açılarak arıza giderildi.

Şavşat’ta Nesli Tehlike Altındaki 
Vaşağın Yiyecek Aradığı Anlar 
Güvenlik Kamerasına Yansıdı 
Şavşat’ın Üzümlü köyü Bağcılar Ma-

hallesi'nde Ömer Durmuş'un evinin bah-
çesine gelen vaşak, bir süre çevrede 
dolaştı. Etrafta yiyecek arayan vaşak, 
evin güvenlik kamerasınca görüntülendi. 

Durmuş, kışın şehir merkezindeki 
evlerinde yaşadıkları için köydeki eve 

güvenlik amacıyla kamera taktırdıkla-
rını söyledi. 

Evin güvenlik kamerası kayıtları- 
nı izleyince çok sayıda yaban hayva-
nı gördüğünü belirten Durmuş, "Son 
olarak vaşak gelmiş. Bahçede dolaşıp 
gitmiş. Vaşak dışında sincap, domuz, 
kurt, karaca, yaban keçisi gibi yaban 
hayvanlarının görüntüsü güvenlik ka-
merasınca kaydedildi." diye konuştu.

Yiyecek Arayan Vaşak 
Şavşat’ta Güvenlik 

Kamerasında Görüntülendi

Artvin’de Kar Yağışı Durdu, Köylerde Yol 
Açma Çalışmaları Sürüyor
Artvin’de 20 Şubat Sonrası Etkili Olan Kar 

Yağışının Ardından Özellikle Köy Yollarında 
Yol Açma Çalışmaları Halen Sürüyor
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Dere Mahallesi'nde besi-
cilik yapan Barış Yazganoğlu'nun 
ahırında, henüz belirlene-
meyen bir sebepten dolayı 
40'a yakın küçükbaş hayva-
nın ölmesi, bölgede büyük 
endişe yarattı. 4 gün içeri-
sinde meydana gelen top-   
lu ölümler üzerine Artvin İl 
Tarım ve Orman Müdürlü-  
ğü ekipleri harekete geçti. 

Yetkililer, olayın ardından 
Barış Yazganoğlu’na ait ahı-
rı karantina altına alarak in-

celeme başlattı. Ölümlerin 
sebebini tespit etmek ama-
cıyla numuneler alındı ve 
laboratuvar testleri yapılma-
ya başlandı. Konuyla ilgili 
kesin sonuçların önümüz-
deki günlerde kamuoyuy-    
la paylaşılması bekleniyor. 

Ölen hayvanların defin 
işlemleri için Artvin Beledi-
yesi ekipleri de çalışmalara 
başladı. Telef olan hayvan-
lar, gerekli sağlık ve hijyen 
tedbirleri alınarak gömülecek. 

Olayın ardından bü-
yük üzüntü yaşayan 
Barış Yazganoğlu, ya-
şadığı durumu şu söz-
lerle anlattı: 

"Yıllardır bu işi yapıyo-
rum ama böyle bir olayla hiç 
karşılaşmadım. Ne olduğu-
nu anlamadan birbiri ardına 
ölmeye başladılar. Elimden 
hiçbir şey gelmedi. 4 gün 

içinde 40’a yakın koyunum 
öldü, büyük bir kayıp yaşa-
dım. Şu an diğer hayvanla-
rımın sağlığı için endişeleni-
yorum. Yetkililer sağ olsun 
hemen müdahale etti, testler 
yapılıyor ama kayıplarım ge-
ri gelmeyecek.Eğer bulaşıcı 
bir hastalık söz konusuysa, 
yetkililerden sürecin hızlan-
dırılmasını ve bize destek 
olunmasını bekliyoruz." 

Artvin İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü yetkilileri, yaşa-
nan ölümlerle ilgili kesin se-
bebin belirlenmesi için test-
lerin sürdüğünü ve sonuçlar 
açıklandığında gerekli bilgi-
lendirmenin yapılacağını be-
lirtti. Konunun salgın hasta-
lık kaynaklı olup olmadığı 
veya zehirlenme ihtimalinin 
bulunup bulunmadığı araş-
tırılıyor.

40'a Yakın Küçükbaş Hayvan Telef Oldu
Artvin’in Dere Mahallesi’nde Hayvancılıkla Uğraşan Barış Yazganoğlu’nun Ahırında 
Yaşanan Toplu Hayvan Ölümleri, Bölgede Büyük Üzüntü Ve Endişeye Yol Açtı 

Genel Müdürlük tara-
fından yapılan duyuruda:  
“Dünyanın ortak mirası olan 
ve her geçen gün nesilleri 
tehlike altına giren av ve 
yaban hayatı kaynaklarının 
sürdürülebilir kılarak gelecek 
kuşaklara aktarmak, Bakan-
lığımızın yanı sıra tüm ku-
rum ve kuruluşların ortak 
hedefi olmalıdır. 

4915 sayılı Kara Avcılığı 
Kanunu uyarınca av hay-
vanlarının eş tutma, üreme, 

yavru büyütme, erginleşme 
gibi yaşam evrelerini dikkate 
alan 2024-2025 Av Dönemi 
Merkez Av Komisyonu kararı 
avın kapanış tarihini belirle-
miştir.2024-2025 Av Dönemi 
Merkez Av Komisyonu Kara-
rı uyarınca av sezonu 02.03. 
2025 tarihi itibariyle ülke ge-
nelinde kapanacaktır. 

02.03.2005 tarihi itibariy-
le av ve yaban hayvanları-
nın üreme döneminin baş-
ladığından, avın açılacağı 

Ağus-tos ayına kadar olan 
dönem-de ülke genelinde 
avlama faaliyeti sona ermiştir. 

 -Av ve yaban hayvanları-
nın eş tutma, üreme, yavru 
büyütme ve erginleşme ev-
relerini içine alan bu dönem-
de toplumun tüm kesimleri-
nin tabii ortamlara çıkarken 
daha hassas hareket etme-
si ve av ve yaban hayvanla-
rının yavru ve yumurtaları-
nın toplanmaması; 

- 4915 sayılı Kara Avcılı-

ğı Kanunu ve Merkez Av Ko-
misyonu kararında yasakla-
nan bu fiilleri işleyenler hak-
kında idari para cezası veri-
leceği ayrıca av hayvanı tü-
rüne göre değişen tazminat 
bedelleri talep edilecektir. “ 

Milli Parklar Genel Mü-
dürlüğü yaptığı duyuruda 
ayrıca Merkez Av Komis-

yonun Mayıs ayı içerisinde 
toplanarak 2025-2026 av 
dönemini kapsayacak ka-
rarını alacaktır. Bu kararda 
av döneminde uygulanacak 
avlanma usul ve esasları   
ile av hayvanı türlerine göre 
avın açılacağı tarihler yeni-
den belirlenecektir, denildi.

Av Yasağı Başladı
Doğa Koruma Ve Milli Parklar Genel 
Müdürlüğü, Yaptığı Duyuru İle Kara 
Av Yasağının Başladığını Bildirdi.
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Kış Şartlarında Boğa Bakımı Güçleşiyor
Artvin’in zorlu doğasında 

her yıl düzenlenen boğa gü-
reşleri, bölgenin kadim gele-
neklerinin yaşatılmasında 
önemli bir rol oynuyor.  

Boğa sahipleri, yaz ayla-
rında yapılacak güreşler için 
kış boyunca hayvanlarını 
büyük bir titizlikle besliyor ve 
hazırlıklarını bu süreçte 
yapıyor. Artvin’in meraların-
da yüzyıllardır süregelen 
boğa güreşleri, yalnızca bir 
mücadele değil, aynı zaman-
da büyük bir emeğin ve öz-
verinin sonucu. Boğa sahip-
leri, her yıl yaz aylarında dü-
zenlenen güreşler için hay-
vanlarını kış boyunca büyük 
bir titizlikle besliyor, bakımı-

nı yapıyor ve onları zorlu 
doğa koşullarına karşı ha-
zırlıyor. 

Sabahın erken saatlerin-
de başlayan mesailerde, bo-
ğaların beslenmesi en önemli 
aşamalardan biri olarak öne 
çıkıyor. Kış mevsiminin sert 
geçtiği bu coğrafyada, hay-
vanların güçlü kalabilmesi 
için özel yemler veriliyor. Sa-
man, arpa ve vitamin des-
tekleriyle güçlendirilen bes-
lenme programı, boğaların 
sağlığını korumaya yardımcı 
oluyor. 

Ancak bakım sadece bes-
lenmeyle sınırlı değil. Ahır-
ların sıcak tutulması, donan 
suların düzenli olarak kırıl-

ması ve boğaların hareket 
etmeleri için uygun ortam-
ların sağlanması da büyük 
önem taşıyor.  

Boğa sahipleri için bu  
süreç yalnızca bir hazırlık 
dö-nemi değil, aynı zaman-
da hayvanlarıyla kurdukları 
güç-lü bağın da bir parçası. 
Her boğanın farklı bir karak-
teri olduğunu belirten sahip-
ler, onların ihtiyaçlarına uy-
gun özel bakımlar uygula-
dıklarını ifade ediyor. 

Hayvancılıkla 
uğraşan 68 yaşındaki 
Süleyman Saraç, bo-
ğalarına olan bağlılığı- 
nı şu sözlerle dile ge-
tiriyor: 

"Hayvanlarla uğraşmayı 
seviyorum, boğalarım ve da-
nalarım var. Kışın zorlu şart-
ları nedeniyle bazen sıkıntı-
lar yaşasak da bu iş benim 
için bir tutku. Eskiden tarım-
da ve odun taşımada kullan-
mak için beslediğimiz hay-
vanları, artık geleneklerimizi 
yaşatmak için büyütüyoruz. 
Onlarla ne kadar ilgilenir, ne 
kadar severseniz karşılığını 
da o kadar alırsınız. Hayvan-
lar insanlara düşman değil; 
sevgiyle büyütüldüklerinde 
bunu hissederler. Kış ayla-
rında beslenmelerine özel-
likle dikkat ediyoruz. Çok 
kalorili yemler vermiyoruz, 
ancak havalar ısındığında 
ve dışarı çıkmaya başladık-
larında enerji takviyesi yapı-
yoruz. Ahırlarımız biraz uzak 
olduğu için yaklaşık bir met-
reyi bulan karda gidip gel-
mek zor oluyoruz. Sular do-

nuyor ve onları açmak za-
man alıyor. Ayrıca her gün 
boğaları en az 15-20 dakika 
tımar etmek gerekiyor. Bu, 
beslenmeleri kadar önemli 
bir konu. Hayvanın derisi sı-
kıştıkça kaşınmaya başlar 
ve rahat edemez.Tımar edil-
mezse huzursuz olur. Onla-
rın rahat hissetmesi için bu 
bakımı düzenli yapmak şart." 

Boğa sahipleri için bu 
hayvanlar yalnızca birer 
yarışçı değil, aynı zamanda 
birer yol arkadaşı. Boğa ba-
kıcıları, "Baharda güreş mey-
danına çıkmaları sadece bir 
mücadele değil, emeğin, sab-
rın ve geleneğin sahnesidir" 
diyerek bu kültürün derinliği-
ne dikkat çekiyor. 

Yaz ayları geldiğinde ise 
Artvin’in meydanları, bu güç-
lü hayvanların mücadelesine 
ev sahipliği yapacak.

Artvin’deki Boğa Sahiplerinin Uzun Kış Ayları Boyunca Özenle 
Baktığı Boğalar Festivallere Hazırlıyor

Kadına yönelik şiddetle 
mücadeleye dikkat çekmek 
amacıyla düzenlenen “Ka-
dına Şiddete Hayır” konulu 
karma sergi, Antalya Sanat-
çılar Derneği (ANSAN) Ga-
lerisinde açıldı. 4 Mart'ta 
kapılarını sanatseverlere 
açan bu özel sergi, 8 Mart 
Dünya Kadınlar Günü’ne 
özel olarak gerçekleştirildi. 
Sergi, 17 Mart’a kadar de-
vam edecek olup katılım gös-
teren 35 sanatçı eserleriyle 
kadına yönelik şiddetle mü-
cadeleye karşı güçlü bir ses 
yükseltmek amacı taşıyor. 

Kağıt hamuru ve doğa-
dan bulduğu malzemelerle 
yaptığı heykel çalışmalarıy-
la tanınan Borçka’nın sanat-
çılarından Nazan Uzungül 
Köse’nin eseri de sergide 
yer aldı. 

Köse, heykelinin şid-
dete karşı çıkan güzellik 
dayatmalarına ve estetik 
şiddetine hayır diyen aynı 
zamanda çocuğunu koru-
yan bir kadını simgeledi-
ğini belirtti. Köse, “Heyke-
limde kendini olduğu gibi ka-
bul eden, estetik olmayı red-
deden bir kadını anlatmak 

istedim. Kadına dayatılan 
güzellik kriterlerine ve es-
tetik şiddetine karşı güçlü  
bir duruş sergileyen bir ka-
dın figürü ortaya koydum” dedi. 

Köse, heykelini kağıt ha-
muru kullanarak inşa ettiğini 
söyleyerek heykelin yapımı-
nda kullanılan ürünlerin doğa-
dan bulduğu malzemeler ile 
ortaya çıkardığını ifade etti. 

Sergi, toplumsal cinsiyet 
eşitsizliğine ve kadına yöne-
lik şiddete karşı sanatla se-
sini duyurmak isteyenlerin 
buluşma noktası oldu.

“Kadına Şiddete Hayır” Sergisinde Eserini Sergiledi
Borçka'nın Tanınmış Sanatçılarından Nazan Uzungül Köse, Antalya Sanatçılar Derneği 
(ANSAN) Galerisinde Açılan “Kadına Şiddete Hayır” Konulu Karma Sergide, Şiddete Karşı 
Duran Ve Toplumsal Güzellik Dayatmalarına İtiraz Eden Heykel Çalışmasıyla Sergide Yer Aldı 
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İlçenin Akpınar köyünde 
120 büyükbaş hayvanı olan 
mandıra sahibi Hüseyin Dişli 
(49), kentte yoğun kar yağışı 
sonrası mandıranın yolu ka-
panınca ulaşımını baraj gölü 
üzerinden teleferikle sağlıyor. 

Kışın ilçede yaşayan 
Hüseyin Dişli, her gün 28 
kilometre mesafede olan Ak-
pınar köyünde bulunan man-
dırasına gidip geliyor. Fakat 
bu kış, yoğun kar yağışı ne-
deniyle mandıranın yolu ula-
şıma kapanınca, çözümü 
Karadeniz usulü bir yöntem-
le buldu. Borçka Baraj Gölü 

nedeniyle köy yolu uzayınca 
Dişli, gerek hayvanlarına yem 
ve ot ihtiyacını taşımak için 
gerekse sütleri ilçeye daha 
kısa sürede götürebilmek için, 
yıllar önce teleferik kurdu. 

20 kilometrelik 
mesafedeki yolu 

teleferikle 400             
metreye düşüren           

ve 1 dakikada 
geçen Dişli, çektiği 

video ile kentte 
gündem oldu 

Mandırada bulunan inek-
lerin buzağıları için her gün 
mandıraya giden Dişli ve ço-
banı, buzağıları anneleriyle 
buluşturuyor. İneklerden el-
de ettikleri sütleri ise yine 
teleferik yardımıyla kısa sü-
rede ilçeye götürüyor. 

Baraj gölünün karşısında 
bulunan Akpınar köyü ile ba-
raj gölünün diğer tarafından 
bulunan Civan köyü arasın-
daki 20 kilometrelik mesa-
feyi teleferikle, baraj gölü 
üzerinden 400 metrelik me-
safeyi geçerek 1 dakikada 
aşıyor. 

Asıl mesleği öğretmen-
lik olan Hüseyin Dişli, ata-
namadığı için ticaretle uğ-
raşmaya karar verdi ve 2019 
yılında çiftlik kurarak besici-
liğe başladı. Mandıra kuran 
Dişli, ilk 3 yıl para kazanmak-
ta zorlandı ancak son 3 yıl-
dır işler yoluna girmeye baş-
ladı. Dişli, bu süreçte karşı-
laştığı en büyük zorlukları, 
ulaşım, gübre temini ve özel-
likle çoban bulma problemi 
olarak sıraladı. 

"Teleferik 
kullanırken ilk 

zamanlarda biraz 
korktum ama daha 

sonra alıştım" 
Dişli, kışın bölgedeki 

kar miktarının 1-2 metre-
ye kadar çıktığını ve iş ma-
kinelerinin bu kadar karla 

başa çıkamadığını belirte-
rek; "Teleferiği kurduğumuz- 
da toplamda 28 kilometre 
olan mesafeyi 8 kilometre-
ye indirdik. Bu sayede hem 
zamandan tasarruf ettik hem 
de maddi açıdan fayda sağ-
ladık. Giderken yem, gelirken 
süt taşıyoruz ve yaklaşık 400 
metrelik mesafeyi sadece    
1 dakikada geçiyoruz" dedi. 

O gün, yaklaşık 1,5  
metre kar yağdı ve yollar 
kapandı. iş makinelerinin    
de yolu açamadığı o gün, 
çözüm olarak teleferikle 
geçmeye karar verdim. Bu 
sıradaki yolculuğunu video 
kaydederek sosyal medya-
da paylaştım ve video bü-
yük ilgi gördü. Teleferik kul-
lanırken ilk zamanlarda bi-
raz korktum ama daha son-
ra alıştım" ifadelerine yer 
verdi.

Borçka’da Mandıra Sahibi Hüseyin Dişli, 
Yoğun Kar Yağışı Sonrasında Mandırasının 
Yolu Ulaşıma Kapanınca Teleferikle Baraj 

Gölünü Geçerek Mandırasına Gidiyor 

Kar Yağışı Mandıranın Yolunu Kapatınca 
Teleferik Çözüm Oldu

Artvin'in Borçka ilçesinde 
koruma altındaki karacayı 
avlayarak soyan kaçak av-
cılar, ekiplerin operasyonuy-
la suçüstü yakalanarak 41 
bin 883 TL para cezası uy-
gulandı.Artvin'in Borçka ilçe-
sinde 2024-2025 av sezonu-
nun son günü, koruma altın-
daki karacayı avlayarak so-

yan ve yemeye hazırlayan 
kaçak avcılar, Doğa Kuru-
ma personeli ve jandarma 
ekiplerinin hızlı müdahale-
siyle yakalandı.Artvin Do-  
ğa Koruma ve Milli Park-   
lar (DKMP) Müdürlüğü ve 
Borçka İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı ekiplerinin ger-
çekleştirdiği ortak operas-

yonda, kaçak avcılar suç-
üstü yakalandı. Yapılan in-
celemelerde, karacanın kan 
izleri takip edilerek kar örtü-
sünün altına gizlenmiş oldu-
ğu belirlendi. Karacayı vu-
rup derisini soyan avcılara 
toplamda 41 bin 883 TL pa-
ra cezası uygulandı.

Koruma Altındaki Karacayı Avlayan 
Kaçak Avcılara 41 Bin 883 TL Ceza Kesildi

Borçka'da Kaçak Avcılar Yakalandı

Tüm Yerel Haberleri Sitemizden Takip Edebilirsiniz
www.savsatinsesi.com Sizin Yerel Haber Siteniz
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Sinema Salonu Neden Yıllardır Kapalı? 

Artvin Çoruh Üniversitesi 
öğrencileri ve şehirdeki genç-
ler, şehrin sosyal ve kültürel 
hayatını canlandıracak bir 
sinema salonunun neden 
hala faaliyete geçmediğini 
merak ediyor.  

Özellikle Artvin İl Özel 
İdaresi Sinema Salonu’nun 
uzun süredir kapalı olması, 
bu soruyu daha da derinleş-
tiriyor. Sinema salonunun 
kapanmasının üzerinden yıl-
lar geçerken, Artvinli genç-
lerin kültürel etkinliklere olan 
özlemleri giderek artmış du-
rumda. Sinemaya gitmek 
isteyenler, bir film izlemek 
için Arhavi’ye gitmek zorun-
da kalıyor. 

Artvin halkı, özellikle de 
gençler, şehirde sinema sa-
lonu ve kültürel etkinlikler 
için daha fazla fırsat talep 
ediyor. Ancak, Artvin’deki 
yöneticilerin bu taleplere 
duyarsız kalması, gençlerin 
tepkilerine yol açmış durum-
da. Şehirde sosyal aktivite-
lerin eksikliği, halk arasında 
sıkça dile getirilen bir diğer 
sorunken, sinema salonu-
nun yıllardır kapalı kalması-
nın ardında ne gibi sebeple-
rin olduğu bilinmiyor.      

Artvin’in önde gelen isim-
leri ve yöneticileri, bu konu-
da pek fazla açıklama yap-
mış değil. 2024 yerel seçim-
leri öncesinde  

Artvin Belediye Başka-
nı Bilgehan Erdem,  25 Şu-
bat’ta gerçekleştirilen proje 
tanıtım programında şehirde 
ki sosyal yaşamı canlandır-
ma hedefiyle birkaç projeyi 
duyurmuştu. Ancak bu pro-
jelerden biri olan ve sinema 
salonu da içeren Artvin Be-
lediyesi Yaşam ve Kültür 
Kompleksi'nin ne zaman 
hayata geçeceği ise hala 
belirsizliğini koruyor. 

Artvin Belediye Başkanı 
Bilgehan Erdem, 31 Mart 
2024 yerel seçimleri öncesi, 
Artvin Belediyesi Yaşam ve 
Kültür Kompleksi’ni şehir 

halkına tanıtmıştı. Erdem, 
bu projede şehir kütüphane-
si, cep sineması ve tiyatro 
salonu gibi kültürel etkinlik 
alanlarının yer alacağını be-
lirterek, “Artvin’in sosyal ve 
kültürel dinamiklerini güçlen-
dirmeyi amaçlayarak, Artvin 
Belediyesi Yaşam ve Kültür 
Kompleksi Projesi’ni hayata 
geçireceğiz. Konutlarda ya-
şayacak öğrencilerin ulaşı-
mını kolaylaştırmak için üni-
versite yerleşkesinden baş-
layan, Artvin Belediyesi Ya-
şam ve Kültür Kompleksi 
bölgesine kadar uzanan ya-
ya ve bisiklet yolu yapılacak. 
Kültür merkezimizde içeri-
sinde Artvin Kent Kitaplığı 
bulunan Şehir Kütüphanesi, 
Cep Sineması ve Tiyatro Sa-
lonu olacak. Aynı zamanda 
bünyesinde modern dans, 
halk oyunları, tiyatro, resim, 
drama, satranç ve yabancı 
dil kurslarını da barındıra-
cak. 27 dönüm arazi üzerine 
kurulacak olan Artvin Beledi-
yesi Yaşam ve Kültür Komp-
leksi, Artvin’in sosyal ve kül-
türel hayatına önemli bir kat-
kı sağlayacaktır” ifadelerine 
yer vermişti. 

Artvin Belediye Başka-
nı Bilgehan Erdem, Proje-
lerini açıklamasının üzerin-
den neredeyse bir yıl geçme-
sine rağmen, hala bu proje-
ler için herhangi bir somut 
adım atılmadı. Artvin halkı 
ve özellikle gençler, projele-
rin ne zaman hayata geçe-
ceğini ve şehirdeki kültürel 
yaşamın ne zaman canlana-
cağını merak ediyor. 27 dö-
nüm arazi üzerine kurulma-
sı planlanan Artvin Beledi-
yesi Yaşam ve Kültür Kom-
pleksi’nin, şehirdeki sosyal 
ve kültürel hayatı canlandı-
racağı ifade edilse de, bu-
güne kadar bu konuda atı-
lan bir adım olmamış olma-
sı, halkın projeye olan gü-
venini zedeliyor. 

Artvin, her ne kadar do-
ğal güzellikleriyle göz dol-

dursa da, gençlerin beklen-
tilerini karşılayacak sosyal 
aktivitelerden yoksun bir 
şehir olma yolunda ilerliyor. 
Sinema salonlarının kapan-
masının ardından, kültürel 
etkinliklerin de büyük ölçüde 
azalmış olması, gençleri baş-
ka şehirlere gitmeye zorlay-
acak düzeye gelmiş durum-
da. Artvinli gençler, kendi 
şehirlerinde daha fazla sos-
yal etkinlik ve kültürel yaşam 
istiyor. Ancak bu talepleri, 
şehir yöneticileri tarafından 
ne kadar karşılık buluyor? 
Gençlerin sosyal ve kültürel 
ihtiyaçlarının, sadece büyük 
projelerle değil, aynı zaman-
da günlük yaşamda atılacak 
somut adımlarla da karşı-
lan-ması gerektiği bir gerçek. 
Sinema salonlarının yeniden 
açılması, gençlerin kültürel ha-
yata katılımını artırmak için bir 
başlangıç olabilir.  Ancak, bu-
nun için sadece sözde kalan 
projelerden daha fazlası gerekir. 

Artvin’in genç nüfusu- 
nun talepleri göz önünde 
bulundurulduğunda, kültü- 
rel yaşamın yeniden can- 
lanması için atılacak adım-
lar büyük bir önem taşıyor. 
Sinema salonu ve kültürel 
etkinlik alanlarının yeniden 
açılması, Artvin’in sosyal 
dokusunu güçlendirecek ve 
gençlerin şehirlerinde daha 

mutlu bir yaşam sürmelerini 
sağlayacaktır. Ancak bu ko-
nuda atılacak somut adımla-
rın, yönetim tarafından hızlı-
ca hayata geçirilmesi ve hal-
kın beklentilerine yanıt veril-

mesi gerekiyor. Artvin’in kal-
kınması sadece doğal zen-
ginlikleriyle değil, sosyal ve 
kültürel anlamda da zengin-
leşmesiyle mümkün olacaktır.

Artvin, Doğal Güzellikleriyle Ünlü Bir Şehir Olmasına Rağmen,  
Kent Sakinlerinin Yıllardır Dile Getirdiği Sosyal Yaşam Eksiklikleri,  
Özellikle Gençler İçin Büyük Bir Problem Haline Gelmiş Durumda
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Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan ve Azerbay-
can Cumhurbaşkanı İlham 
Aliyev tarafından 14 Mayıs 
2022'de hizmete açılan ha-
valimanı, bugüne kadar 2 
milyon 800 bine yakın yol-
cuya hizmet verdi. 

Havalimanı, açıldığı gün-
den itibaren turizme katkısı-
nın yanı sıra bölge insanına 
ve turistlere de konforlu ve 

kolay ulaşım imkanı sağlıyor. 
Rize Valisi İhsan Selim 

Baydaş, Rize-Artvin Hava-
limanı'nın Türkiye'nin en bü-
yük mühendislik eserlerin-
den biri olduğunu söyledi. 

Tamamı deniz üzerinde 
dolgu yapılarak Türkiye'nin 
ikinci büyük, dünyanın ise 
sayılı havalimanlarından ol-
duğunu ifade eden Baydaş, 
"14 Mayıs 2022'de açıldı. 

Açıldığı yılın aralık ayına 
kadar 524 bin yolcu kullandı. 
2023 yılında 1 milyon 22 bin 
yolcuyu misafir ettik, aralık 
ayında 1 milyonuncu yolcyu 
karşıladık. Geçtiğimiz yıl ise 
1 milyon 100 bin yolcu kul-
landı. Yine 1 milyonuncu yol-
cuyu bu sefer giden yolcu 
olarak kasım ayı içerisinde 
misafir ettik." dedi. 

Baydaş, Rize-Artvin 
Havalimanı'nın rantabl   

bir havalimanı olduğunu 
vurgulayarak, şu 

değerlendirmede bulundu: 
"Bugüne kadar 2 milyon 

800 bine yakın yolcu Rize-
Artvin Havalimanımızı kul-
landı. Şehrimiz, turizm, kon-
aklama ve gıda sektörü ile 
vatandaşlarımızın kullanımı 
açısından çok ciddi bir avan-
taj sağlamaktadır. Biz ülke-
mizin ticari merkezlerine, 
Ankara'ya, İstanbul'a, İzmir'e 
ve Marmara Bölgesi'ne kara 
yoluyla uzak bir şehiriz. Ka-
ra yolu kullanımından daha 
ziyade hava yolu kullanımı 
bu yönüyle cazip geliyor. 
Hemşehrilerimiz çok sıklıkla 
kullanıyor. Tabii sadece bu 
Rize için değil, Artvin için de 
geçerli hatta Trabzon ilimizin 
bize yakın bölgelerinden de 
havalimanımız kullanılıyor. 
Komşumuz Gürcistan'da ha-

valimanımızın seferleri ve 
kullanımı ile ilgili talep oldu-
ğunu görüyoruz. Zaman iler-
ledikçe hem iç hatlarda hem 
dış hatlarda daha yoğun, da-
ha güzel bir kullanım oldu-
ğunu hep birlikte müşahede 
edeceğiz." 

Vali Baydaş, özellikle ko-
naklama açısından turizm 
sektöründeki ciddi hareket-
liliği işletmecilerin kendileri-
ne ilettiğini anlattı. 

Gastronominin gelişme-
siyle havalimanının etkisini 
daha çok hissedeceklerine 
işaret eden Baydaş, "Hem 
hemşehrilerimizin memle-
ketlerine olan özlemini gider-
mesi yönüyle hem de turizm 
açısından inanılmaz bir ivme 
ve çok ciddi bir imkan. Böl-
gedeki en önemli yatırımlar-
dan birisidir. Ben emeği ge-
çen herkese teşekkür ediyo-
rum." diye konuştu.

Türkiye'nin Denize Dolgu İkinci Havalimanı 
Olma Özelliğini Taşıyan Rize-Artvin 

Havalimanı, Bölge İnsanı Ve Turistlerin 
Ulaşımında Büyük Kolaylık Sağladı

Rize Artvin Havalimanı'nı Yaklaşık 3 Yılda  
2,8 Milyon Yolcu Kullandı
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